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 Broj: 0101-283/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
           sa  2. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 09. i 11. juna 2009. godine u Velikoj sali Skupštine 
opštine Budva, sa početkom u 10,45 časova 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
       
Prije prelaska na rad, predsjedavajući Krsto Ljubanović, je konstatovao da su  odbornici Rajko Kuljača, Boro 
Lazović, Vule Tomašević, Mihailo Đurović i Dragoljub Marković, sa Izborne liste Koalicije „Evropska Budva 
DPS-SDP“, Veselin Marković, sa Izborne liste Koalicije SNP, NSD i NS, Sandra Mitrović, nosilac Izborne liste 
Koalicije Liberalne partije i Demokratskog centra „Za drugačiju Budvu“, kao i Milorad Duletić, sa Izborne liste 
PZP, podnijeli ostavku. 
 
           Odbornicima je dostavljena ostavka odbornika, kao i dopisi OO DPS-a, OO SDP-a, OO SNP-a, OO 
PZP-a i OO LPCG , o zamjeni odbornika. Takodje  je dostavljena i  saglasnost novih kandidata o prihvatanju 
mandata odbornika i to: Pinjatić Đorđa, Tičić Milana, Kotarac Tijane, Đurić Marka i Duletić Srđana, sa Izborne 
liste Kolicije „Evropska Budva DPS-SDP“, Vujičić Božidara sa Izborne liste Koalicije SNP, NSD I NS, 
Petković Anta, sa izborne liste Koalicije Liberalne partije i Demokratskog centra „Za drugačiju Budvu“ i 
Džaković Stevana sa Izborne liste PZP, kao i Izvještaj Opštinske izborne komisije.. 

 
Predsjedavajući je konstatovao da se Skupština upoznala sa  Izvještajima Opštinske izborne komisije i 

da je time verifikovan mandat novim  odbornicima  u Skupštini opštine Budva. 
 

 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je čestitao novoizabranim odbornicima i  poželio im  puno uspjeha u 
radu. 
 

 Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                          

  
  PRISUTNI ODBORNICI: 

 
        
             
                                                                                         
                                              
1.  Andrić Dušan                                                                       14. Marotić Danijela   
2.  Backović Mihailo                15. Mitrović-Milić Anita  
3. Vujičić Božidar                           16. Mihović Rajko  
4. Vuković Marko                                                                             17. Nikolić Duško   
5. Vučetić Vesna                18. Pejović Mijomir    
6. Gregović Jovan                      19. Petković Ante  
                                     
7. Dapčević Branislava               20. Pinjatić Đorđe    

           8. Delić Radovan                21. Popović Srđa  
  

            9. Duletić Srđan                22. Pribilović Đorđije 
           10. Đurić Marko                                                                                 23. Rađenović Krsto                                   

11. Zec Marko                                                                                    24. Srzentić Jelena  
           12. Kotarac Tijana                                       25. Stojanović Marina   
           13. Ljubanović Krsto                 26. Trnski Igor  

 
 

                                                                  27. Hadžić Dragan. 
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ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido                                                                     3. Vučković Nikola  
  2. Božović Milo                                                                         4. Tičić Milan                                
     
         5. Džaković Stevan.             
          
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 27 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
            Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:  
   
-  potpredsjednici Opštine, 
-  glavni administrator, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja, 
-  predstavnik obrađivača  Urbanističkog projekta “Turističko naselje Smokvica”-  Višnja Crnojević-Marković.   
    

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 
Odbornik Božidar Vujičić je proceduralno reagovao zbog dostave dijela materijala pred početak 

sjednice, što nije dovoljno da bi se odbornici upoznali sa tim materijalom. Takođe je stavio primjedbu na  
neadekvatne uslove za rad u Velikoj sali SO Budva. 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je naglasio da se razmatranje dopunskih tačaka može odložiti za neki 
drugi dan i prihvatio primjedbu  da je potrebno napraviti adekvatnije uslove za rad Skupštine. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 

Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, Ante 
Petković i Mihailo Backović. 
 

Odborničko pitanje odbornika  Mijomira Pejovića postavljeno na ovoj sjednici glasi: 
 

1. “ Ko je odgovoran zbog čega su sredstva koja su namijenjena budžetom za nabavku aviona 
opredijeljena za dovođenje muzičkih zvijezda ?”  

 
 Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
 

 1. “  Da li će i kada ponovo biti u funkciji tunel između Budve i Bečića ?” 
 

 2.  “  Kada se namjerava  prestati  sa građevinskim radovima ?” 
 

Odbornička pitanja odbornika  Anta Petkovića  glase: 
 

       1. “ Pošto svi  tvrde da imaju prećutnu saglasnost, odobrenje, od gradonačelnika ili glavnog 
administratora , interesuje me ko je odgovoran i ko može dati dozvolu da se pušta muzika kad se hoće ?“ 
 

2. „ Koji je način da se nekoliko javnih puteva izuzme i uknjiži na Opštinu ?“ 
 

Mihailo Kapisoda, glavni administrator opštine Budva, je odgovorio na pitanja  Anta Petkovića rekavši 
da je jasno da ugostiteljski i drugi objekti mogu da rade samo po odobrenju za rad koja su dobili od strane 
Opštine  i da nemaju nikakva druga odobrenja niti od gradonačelnika niti bilo koga drugog. Da je to tako 
svjedoče kontole, inspekcije, koje su počele sa radom od 1. juna i koje će svoj posao obavljati u skladu sa 
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zakonom i propisima. 
 
Takođe je odgovorio i na pitanje koje se odnosilo na izuzimanje javnih puteva da su planskom 

dokumentacijom stvoreni uslovi da Opština izvrši izuzimanje u skladu sa propisima, što će se, nakon izrade 
projektne dokumentacije, i uraditi.  

  Odborničko pitanje odborniika Mihaila Backovića: 
 

1. „ Da li je bilo organizovanog upućivanja učenika na tribine o NATO integracijama ili su učenici išli 
samoinicijativno?“ 

 

Srđa Popović, direktor Srednje škole „Danilo Kiš“, je rekao da odgovorno tvrdi da ni na jednog učenika  
navedene škole nije politički djelovano. 

 
Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 26. 

sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 16. i 21. marta 2009. godine i Zapisniku sa 1. konstitutivne 
sjednice Skupštine opštine Budva, održane 16. aprila 2009. godine.  
  

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je sa sjednice u međuvremenu izašao odbornik Đorđe 
Pinjatić, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 26. sjednice Skupštine opštine Budva, održane 16. i 21. marta 2009. 
godine.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) donijela sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  26. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
ODRŽANE 16. i 21.  MARTA  2009. GODINE 

 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 1. konstitutivne sjednice Skupštine opštine Budva, održane 16. aprila 
2009. godine.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) donijela sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  1. KONSTITUTIVNE SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
ODRŽANE 16. APRILA  2009. GODINE 

 
            Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
 
 U svojstvu predlagača akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-1227/2 od 08.06.2009 , 001-1506/2 
i 001- 1509/2 od 09.06.2009. godine dostavio predsjedniku Skupštine, Predlog za dopunu dnevnog reda i to: 
 
-  Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o uvođenju naplate 
usluge parkiranja na opštim parkiralištima i 
-  Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o cijenama usluga 
parkiranja na posebnim parkiralištima; 
-  Predlog Odluke o smanjenju osnovnog kapitala „Budva Holding“ d.o.o. Budva; 
-  Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta „Budva Holding“ d.o.o. Budva; 
-  Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva; 
-  Predlog Statuta društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva; 
-  Predlog Pravilnika o postupku sprovođenja tendera za izbor strateških partnera za realizaciju projekata 
izlaska na međunarodnu berzu akcija; 
-   Predlog   Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog  direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva i 
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-  Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. 
Budva. 
 

Shodno čl. 79. Poslovnika predstavnici  predlagača akata – Aco Ognjenović, sekretar Sekretarijata za 
komunalno- stambene poslove, Lazar Rađenović, izvršni direktor »Budva Holding« d.o.o. Budva i Novak 
Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, su dali kratko obrazloženje predloga ovih akata. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o uvođenju naplate usluge 
parkiranja na opštim parkiralištima.   
              Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 4- četiri odbornika i „uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) prihvatila 
       
            Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o 
izmjeni i dopuni Odluke o uvođenju naplate usluge parkiranja na opštim parkiralištima.   
              

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o cijenama usluga 
parkiranja na posebnim parkiralištima. 
              
              Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 3- tri odbornika i „uzdržanih“ je bilo 2- dva odbornika ) prihvatila 
       

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o 
izmjeni i dopuni Odluke o cijenama usluga parkiranja na posebnim parkiralištima. 
              

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog  Odluke o smanjenju osnovnog kapitala „Budva Holding“ d.o.o. Budva. 
              
              Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 4- četiri odbornika  i „uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) prihvatila 
       
         Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog Odluke o smanjenju osnovnog kapitala „Budva 

Holding“ d.o.o. Budva 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog  Odluke o izmjenama i dopunama Statuta „Budva Holding“ d.o.o. Budva. 
              
              Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 4- četiri odbornika  i „uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) prihvatila 
       

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
„Budva Holding“ d.o.o. Budva. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva 
              
              Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 4- četiri odbornika   i „uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) prihvatila 
       

      Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom 
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odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog  Statuta društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva. 
              
              Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 4- četiri odbornika  i „uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) prihvatila 
       

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog Statuta društva sa ograničenom odgovornošću 
„Adriatic Holding“ Budva 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog Pravilnika o postupku sprovođenja tendera za izbor strateških partnera za realizaciju projekata 
izlaska na međunarodnu berzu akcija.  
              
              Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 4- četiri odbornika  i „uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) prihvatila 
       

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog Pravilnika o postupku sprovođenja tendera za izbor 
strateških partnera za realizaciju projekata izlaska na međunarodnu berzu akcija 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog  Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog  direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva. 
              
              Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(  ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 4- četiri odbornika  i „uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) prihvatila 
       

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog  Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog  
direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
je bilo 4- četiri odbornika  i „uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom –  Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova 
Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva. 

 
 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” je bilo 4- 
četiri odbornika i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila sljedeći 
 
 

D N E V N I   R E D: 
 

   1. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za izbor i imenovanja ; 
         2. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora Statut i propise; 
         3. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za finansije, privredu i razvoj; 
         4. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za planiranje i uređenje prostora; 
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         5. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za komunalno-stambenu djelatnost; 
   6.  Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za društvene djelatnosti; 
   7.  Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za međuopštinsku i međunarodnu saradnju; 
   8.  Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za zaštitu životne sredine; 
   9.  Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za ravnopravnost polova; 
 10. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za vjerska pitanja; 

       11. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za prevenciju bolesti zavisnosti; 
       12. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za predstavke i pritužbe; 
       13. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za davanje predloga naziva naselja, ulica i trgova; 
       14. Predlog  Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije; 
       15. Predlog Rješenja o određivanju odbornika Skupštine opštine Budva koji će učestvovati pri sklapanju 
brakova; 
       16. Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta „Turističko naselje Smokvica“; 
       17. Predlog Odluke o stavljanju van snage dijela Detaljnog urbanističkog plana „Bečići“; 
       18. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat.parc. 1383/4 
KO Budva); 
       19. Predlog Zaključka o utvrđivanju Nacrta Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta; 
       20. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o uvođenju naplate usluge 
parkiranja na opštim parkiralištima i 
       21. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o cijenama usluga 
parkiranja na posebnim parkiralištima; 
       22. Predlog Odluke o smanjenju osnovnog kapitala „Budva Holding“ d.o.o. Budva; 
       23. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta „Budva Holding“ d.o.o. Budva; 
       24. Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva; 
       25. Predlog Statuta društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva; 
       26. Predlog Pravilnika o postupku sprovođenja tendera za izbor strateških partnera za realizaciju projekata 
izlaska na međunarodnu berzu akcija; 
       27. Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog  direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva i 
       28. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva. 
 

 
1. 

           Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda:  
Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za izbor i imenovanja. 
 
 Predlagač Rješenja je predsjednik Skupštine opštine. Na tekst predloga Rješenja nije bilo primjedbi. 

  
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za izbor i imenovanja. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da  Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo  22 – dvadesetdva odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 4- četiri odbornika)  usvojila 

 
 

             RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA ZA IZBOR I IMENOVANJA 
 

 
Prije prelaska na razmatranje druge tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka   2. 3. 4. 5. 6. i 7. te 
da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  2. 3. 4. 5. 6. i 7. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo 23 – dvadesettri odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
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je bilo 3- tri odbornika) prihvatila 
 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama  2. 3. 4. 5. 6. i 7.  dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje  druge, treće, četvrte, pete, šeste i sedme tačke dnevnog reda: 

 2. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora Statut i propise; 
 3. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za finansije, privredu i razvoj; 
 4. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za planiranje i uređenje prostora; 
 5. Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za komunalno-stambenu djelatnost; 
 6.  Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za društvene djelatnosti; 
 7.  Predlog Rješenja o imenovanju Odbora za međuopštinsku i međunarodnu saradnju 
 
 

Predlagač ovih akata je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je predsjednik Odbora 
Danijela Marotić . Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 

 
Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački dnevnog reda. 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Stevan 

Džaković, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju Odbora Statut i propise. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
nije bilo ) usvojila  

 

                            RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA STATUT I PROPISE 
 

 

Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Odbora za finansije, privredu i razvoj. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
nije bilo ) usvojila  

 
                            RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA  ZA FINANSIJE, PRIVREDU I RAZVOJ 
 

 
Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Odbora  za planiranje i uređenje prostora. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, „protiv“ nije bilo i 
„uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) usvojila  

 
                    RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA  ZA  PLANIRANJE I UREĐENJE PROSTORA 
 

 
Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Odbora  za komunalno-stambenu 

djelatnost. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila  

 

                                    RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA   
                             ZA KOMUNALNO-STAMBENU DJELATNOST 
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Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Odbora  za društvene djelatnosti. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ nije 
bilo  ) usvojila  

                               
                                        RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA   
                                          ZA  DRUŠTVENE DJELATNOSTI 
 

 
Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Odbora  za međuopštinsku i međunarodnu 

saradnju. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ nije 
bilo  ) usvojila  

                               
                                        RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA   
                        ZA  MEĐUOPŠTINSKU I MEĐUNARODNU SARADNJU 
 

 
Prije prelaska na razmatranje osme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka   8. 9. 10. 11. 12. i 
13. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  8. 9. 10. 11. 12. i 13. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „protiv“ nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 2- dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama  8. 9. 10. 11. 12. i 13.  dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje  druge, treće, četvrte, pete, šeste i sedme tačke dnevnog reda: 

 8. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za zaštitu životne sredine; 
 9. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za ravnopravnost polova; 
10. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za vjerska pitanja; 
11. Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za prevenciju bolesti zavisnosti; 
12.  Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za predstavke i pritužbe i 
13.  Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za davanje predloga naziva naselja, ulica i trgova. 
 
 

Predlagač ovih akata je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je predsjednik Odbora 
Danijela Marotić. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 

 
Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački dnevnog reda. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta za zaštitu životne sredine. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, „protiv“ nije bilo i 
„uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) usvojila  

 
                        RJEŠENJE O IMENOVANJU SAVJETA ZA ZAŠTITU ŽIVOTNE SREDINE 
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Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Savjeta za ravnopravnost polova. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
nije bilo ) usvojila  

 
                            RJEŠENJE O IMENOVANJU SAVJETA ZA RAVNOPRAVNOST POLOVA 
 

 
Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Savjeta za vjerska pitanja . 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, „protiv“ nije bilo i 
„uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik ) usvojila  

 
                              RJEŠENJE O IMENOVANJU SAVJETA ZA VJERSKA PITANJA 
 

 
Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Savjeta za prevenciju bolesti zavisnosti. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
nije bilo  ) usvojila  

 
        RJEŠENJE O IMENOVANJU SAVJETA ZA PREVENCIJU BOLESTI ZAVISNOSTI 

 
 

Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Savjeta za predstavke i pritužbe. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
nije bilo  ) usvojila  
                                     

                    RJEŠENJE O IMENOVANJU SAVJETA ZA PREDSTAVKE I PRITUŽBE 
 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o imenovanju Savjeta za davanje predloga naziva naselja, 
ulica i trgova. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

27 – dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
nije bilo  ) usvojila  

                               
                                                                 RJEŠENJE O IMENOVANJU  
                             SAVJETA ZA DAVANJE PREDLOGA NAZIVA  NASELJA, ULICA I TRGOVA 
 
 

14. 
           Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda:  

Predlog  Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije. 
 

 Predlagač ovog akta je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je predsjednik Odbora 
Danijela Marotić. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo  26 – dvadesetšest odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bio 1- jedan odbornik) usvojila 
 

RJEŠENJE O  
                                    O IMENOVANJU OPŠTINSKE IZBORNE KOMISIJE 

  
 

15. 
           Prešlo se na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda:  

Predlog  Rješenja o određivanju odbornika Skupštine opštine Budva koji će učestvovati pri 
sklapanju brakova. 

 
 Predlagač ovog akta je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o određivanju odbornika Skupštine opštine Budva koji će 

učestvovati pri sklapanju brakova. 
  
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

27 - dvadesetsedam odbornika, „za“ je glasalo  27 – dvadesetsedam odbornika, „protiv“  nije bilo i „uzdržanih“ 
nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE  O ODREĐIVANJU ODBORNIKA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA  
KOJI ĆE UČESTVOVATI PRI SKLAPANJU BRAKOVA 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je, odredio pauzu kako bi novoizabrani Odbori razmatrali materijal za 

naredne tačke dnevnog reda. 
 
 

(Pauza je trajala od 12,00 časova do 13,30 časova) 
 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
        
                                            
1.  Andrić Dušan                                                                       14. Marotić Danijela   
2.  Backović Mihailo                15. Mitrović-Milić Anita  
3. Vujičić Božidar                           16. Mihović Rajko  
4. Vuković Marko                                                                             17. Nikolić Duško   
5. Vučetić Vesna                18. Pejović Mijomir    
6. Gregović Jovan                      19. Petković Ante  
                                     
7. Dapčević Branislava                20. Popović Srđa    

           8. Delić Radovan                 21. Pribilović Đorđije  
  

            9. Duletić Srđan                 22. Srzentić Jelena 
           10. Đurić Marko                                                                                  23. Stojanović Marina                               

11. Zec Marko                                                                                     24. Trnski Igor  
            12. Kotarac Tijana                                        25. Hadžić Dragan  
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 13. Ljubanović Krsto                  26. Džaković Stevan  
 

 
 
                                                              
                                                                   ODSUTNI ODBORNICI: 

          
              1. Anđus Vido                                                                                       4. Pinjatić Đorđe 
              2. Božović Milo                                                                                    5. Rađenović Krsto 
              3. Vučković Nikola                                                                               6. Tičić Milan 

  
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 26 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
                                                                          

16. 
Prešlo se na razmatranje šesnaeste tačke dnevnog reda:  
Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta “Turističko naselje Smokvica“.  

 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aleksandar Tičić,v.d. direktor 
Agencije za planiranje prostora. Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 

 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta  
i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Mihailo Backović, 
Božidar Vujičić i  Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici: predstavnik obrađivača  Urbanističkog 
projekta “Turističko naselje Smokvica”-  Višnja Crnojević-Marković.    
 
 Odbornik Stevan Džaković se, u ime PZP, izjasnio da će glasati protiv ove Odluke iz razloga koji su 
navedeni u Izvještaju sa 1. sjednice Odbora za komunalno-stambenu djelatnost broj 0103-206/2 od 09. juna 
2009. godine, kao njegovo izdvojeno mišljenje. 
 
           Stavljen je na glasanje Predlog  Odluke o donošenju Urbanističkog projekta “Turističko naselje 
Smokvica“.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo  20 – dvadeset odbornika, „protiv“  je bilo 2- dva odbornika 
i „uzdržanih“ je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU  
  URBANISTIČKOG PROJEKTA “TURISTIČKO NASELJE SMOKVICA“ 

 
  

                                                                                          17. 
           Prešlo se na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda:  

Predlog Odluke o stavljanju van snage dijela Detaljnog urbanističkog plana "Bečići". 
 
 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Aleksandar Tičić, v.d. direktora 

Agencije za planiranje prostora, a obrađivač je Agencija za planiranje prostora. Na tekst predloga Odluke nije 
bilo primjedbi. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Odbor za planiranje i uređenje prostora  razmatrali su Predlog Odluke  i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Ante Petković, 
Stevan Džaković i Božidar Vujičić. 
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 Predstavnik predlagača akta Aleksandar Tičić je, na primjedbu odbornika da je u preambuli naveden i 
zakon koji je prestao da važi, naglasio da je Odluka razmatrana na skupštinskim odborima i zakjučeno je da će 
se izvršiti izmjena  preambule. 
 

  
Odbornik Stevan Džaković se, u ime PZP, izjasnio da će glasati protiv ove Odluke jer odbornicima nije 

adekvatno (grafički ili na slajdovima prezentovano) o kojim parcelama se radi. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o  stavljanju van snage dijela Detaljnog urbanističkog plana 
"Bečići". 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da  Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, „za“ je glasao  21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ je bilo 2- dva 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 3-  tri odbornika ) usvojila 

 
 

ODLUKU O  STAVLJANJU VAN SNAGE DIJELA 
DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA "BEČIĆI" 

 
                                                                                         

18. 
           Prešlo se na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda:  

Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 
(kat.parc. 1383/4 KO Budva). 

 
 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 

za zaštitu imovine. Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost   razmatrali su Predlog Odluke  i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predstavnik predlagača, Novak Klisić, se izjasnio da prihvata primjedbu Odbora za Statut i propise, 

kojom se obavezuje Sekretarijat za zaštitu imovine da sprovede Odluku na taj način da se prije sklapanja 
ugovora sa strankom izvrši parcelacija i izuzme dio urbanističke parcele koji pripada putu. 
 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele (kat.parc. 1383/4 KO Budva). 

  
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da  Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo  25 – dvadesetpet odbornika, „protiv“ nije bilo i 
„uzdržanih“ je bio 1-  jedan odbornik) usvojila 
 
                                                                          ODLUKU O   
                             PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA  
                                URBANISTIČKE PARCELE (KAT.PARC. 1383/4 KO BUDVA 
                                       (uz prihvatanje primjedbe Odbora za Statut i propise) 
 
                                                                                         

19. 
           Prešlo se na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda:  
Predlog Zaključka o utvrđivanju Nacrta Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta. 

 
Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Dragan Marović, sekretar 

Sekretarijata za investicije. Na tekst predloga  Zaključka nije bilo primjedbi. 



 14
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost   razmatrali su Predlog akta  i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Stevan Džaković i 

Božidar Vujičić. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o utvrđivanju Nacrta Odluke o naknadi za komunalno 
opremanje građevinskog zemljišta. 
 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da  Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, „za“ je glasao  21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ nije bilo  i 
„uzdržanih“ je bilo 5-  pet odbornika) usvojila 
                                                                           

                                                                 ZAKLJUČAK  
                      O UTVRĐIVANJU NACRTA ODLUKE O NAKNADI  
              ZA KOMUNALNO OPREMANJE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA 

 
 U 15,50 časova prekinut je rad 2. sjednice Skupštine opštine Budva, kako bi odbornici mogli da se 
upoznaju sa dopunskim tačkama dnevnog reda, a nastavak sjednice je zakazan za četvrtak, 11. jun 2009 godine 
u 10,00 časova 
 
 
 
NASTAVAK 2. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 11. JUNA 2009. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 12,00 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
 
1.  Andrić Dušan                                                                       13. Marotić Danijela  
2.  Backović Mihailo                                                                         14. Mitrović- Milić Anita   

            3. Vujičić Božidar                15. Mihović Rajko  
4. Vuković Marko                                      16. Nikolić Duško 
5. Vučetić Vesna                                                                                17. Pejović Mijomir   
6. Vučković Nikola                18. Petković Ante   
7. Gregović Jovan                      19. Pinjatić Đorđe  
                                     
8. Dapčević Branislava                           20. Rađenović Krsto    

            9. Duletić Srđan                                       21. Srzentić Jelena        
  10. Đurić Marko                                       22. Stojanović Marina 
            11. Zec Marko                                                                                    23. Trnski Igor                                           
            12. Ljubanović Krsto                                                                         24. Hadžić Dragan  
                                                                 25. Džaković Stevan 
 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

              1. Anđus Vido                                                                                       4. Kotarac Tijana 
              2. Božović Milo                                                                                    5. Popović Srđa 
              3. Delić Radovan                                                                                  6. Pribilović Đorđije            
                                                                         7. Tičić Milan 
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Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 25 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

Takođe je konstatovao da sjednici prisustvuje g-din Đorđije Vujović, opunomoćeni predstavnik Nove 
srpske demokratije.                                                   

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 20. i 21. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 20. i 21.  dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25– dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  20 –dvadeset odbornika , „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ je 
bilo 5- pet odbornika) prihvatila 

 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 20. i 21. dnevnog reda 
 
Prešlo se na razmatranje dvadesete i dvadesetprve tačke dnevnog reda: 

20. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o uvođenju naplate 
usluge parkiranja na opštim parkiralištima i 
21. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o cijenama usluga 
parkiranja na posebnim parkiralištima. 

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno- stambene poslove. Na tekst Predloga akata nije bilo primjedbi. 
  

 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj  i Odbor za komunalno- stambenu 
djelatnost  razmatrali su predloge akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, 
Božidar Vujičić, Ante Petković, a od ostalih prisutnih: Aleksandar Tičić, menadžer Opštine i Dragan Liješević, 
direktor JP za za upravljanje parking prostorom i javnim garažama. 

 
Predsjedavajući je konstatovao da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: Srđa Popović, 

Đorđije Pribilović i Radovan Delić, tako da sjednici prisustvuje 28 odbornika. 
 
              Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni 

Odluke o uvođenju naplate usluge parkiranja na opštim parkiralištima 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 -  dvadesetosam odbornika, „za“ je glasalo 23- dvadesettri odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 5- pet odbornika) usvojila                                                                  

 
                                                            RJEŠENJE  
     O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  

           O UVOĐENJU NAPLATE USLUGE PARKIRANJA NA OPŠTIM PARKIRALIŠTIMA     
  
 Stavljen je na glasanje Predlog  Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni 
Odluke o cijenama usluga parkiranja na posebnim parkiralištima. 
 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 -  dvadesetosam odbornika, „za“ je glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „protiv“ nije bilo i 
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„uzdržanih“ je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 
                                                RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA  
                                                ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  
                    O CIJENAMA USLUGA PARKIRANJA  NA POSEBNIM PARKIRALIŠTIMA 
 

Prije prelaska na razmatranje dvadesetdruge tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 22. i 23. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 22. i 23.  dnevnog reda. 
 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28– dvadesetosam odbornika, „za“ je glasalo  23 - dvadesettri odbornika , „protiv“ je bio 1- jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 4- četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 22. i 23. dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje dvadesete i dvadesetprve tačke dnevnog reda: 

22. Predlog Odluke o smanjenju osnovnog kapitala „Budva Holding“ d.o.o. Budva i 
23. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta“Budva Holding“ d.o.o. Budva. 

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Lazar Rađenović, izvršni 
direktor »Budva Holding« d.o.o. Budva. 

Na tekst Predloga akata podneseni su Amandmani, zavedeni po br. 0101-239/1 i 0101-239/2 od 
11.06.2009.godine od strane predlagača akta- predsjednika Opštine i isti su dostavljeni odbornicima. 
  
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj  i Odbor za komunalno- stambenu 
djelatnost  razmatrali su predloge akata, a Odbor za Statut i propise je razmatrao amandmane i  Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić, 
Stevan Džaković, Ante Petković, Mijomir Pejović, Mihailo Backović, Đorđe Pinjatić i  Rajko Mihović, a od 
ostalih prisutnih na sjednici Veselin Marković, predsjednik OO SNP Budva. 

 
Odbornik Stevan Džaković se, u ime Pokreta za promjene, izjasnio da će glasati protiv predloga ovih 

Odluka zato što im iz obrazloženja i dalje nije jasno zbog čega se umanjuje kapital „Budva Holding“ d.o.o. i 
stvara novo preduzeće. 
 

Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, zatražio da se sjednica odloži dok Odluka 
o smanjenju osnovnog kapitala „Budva Holding“ d.o.o. Budva i Odluka o izmjenama i dopunama Statuta 
„Budva Holding“ d.o.o. Budva ne stupe na snagu, jer će u suprotnom Odluka o osnivanju društva sa 
ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva biti donesena na nelegalan način, a to znači da bi i sve 
kasnije Odluke ovog Društva bile nelegalne. 

 
Lazar Rađenović, potpredsjednik Opštine, je istakao da pravna forma nije sporna, da su se u svakoj 

odluci u  njenoj preambuli pozvali na određene zakone. Razlog zbog kojeg su na istom dnevnom redu i Predlog 
Odluge o smanjenju osnovnog kapitala „Budva Holding“ d.o.o. Budva i  Predlog Odluke o osnivanju društva sa 
ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva jeste što se radi o katastarskim parcelelama koje se vode 
u katastru  ili Direkciji za nekretnine sa pravom svojine Opštine Budva. Zbog toga  smatra da opština Budva, 
odnosno Skupština opštine Budva ima pravo da raspolaže sa tom imovinom čiji je ona titular prava i da donosi 
odluke o osnivanju drugog Društva. 

 
 

 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački, uz  napomenu da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika, 
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amandmani koje je podnio predlagač odluke postaju sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština posebno 
ne odlučuje. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o smanjenju osnovnog kapitala „Budva Holding“ d.o.o. 
Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 -  dvadesetdva odbornika, „za“ je glasalo 18- osamnaest odbornika, „protiv“ je bilo 2- dva odbornika 
i „uzdržanih“ je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

 
                                                                 ODLUKU  
        O SMANJENJU OSNOVNOG KAPITALA „BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA 
 

                                                             
 Stavljen je na glasanje Predlog  Odluke o izmjenama i dopunama Statuta“Budva Holding“ d.o.o. 
Budva. 
  

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 -  dvadesetdva odbornika, „za“ je glasalo 18 – osamnaest odbornika, „protiv“ je bilo 2- dva 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 2- dva odbornika) usvojila 
 
                                                ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA  
                                           STATUTA „BUDVA HOLDING“D.O.O. BUDVA 
 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je, odredio pauzu radi konsultacije u vezi preostalih tačaka dnevnog 
reda. 
 

(Pauza je trajala od 15,00 časova do 16,30 časova) 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

 
 
 
  

PRISUTNI ODBORNICI: 
      
1.  Andrić Dušan                                                                       12. Marotić Danijela  
2.  Backović Mihailo                                                                         13. Mitrović- Milić Anita   

            3. Vujičić Božidar                14. Mihović Rajko  
4. Vuković Marko                                      15. Nikolić Duško 
5.  Gregović Jovan                                                                            16. Pejović Mijomir   
6. Dapčević Branislava               17. Pinjatić Đorđe   
7. Delić Radovan                      18. Pribilović Đorđije  
                                     
8. Duletić Srđan                                                 19. Srzentić Jelena    

            9. Đurić Marko                                      20. Stojanović Marina        
           10. Zec Marko                                                  21. Trnski Igor 
           11. Ljubanović Krsto                                                                       22. Hadžić Dragan                                      
                                                                 23. Džaković Stevan 

                         
 
                               ODSUTNI ODBORNICI: 

 
 

              1. Anđus Vido                                                                                     5. Kotarac Tijana 
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              2. Božović Milo                                                                                  6. Petković Ante 
              3. Vučetić Vesna                                                                                  7. Popović Srđa 
              4. Vučković Nikola                                                                             8. Rađenović Krsto                          
                                                                         9. Tičić Milan  
 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
 Prije prelaska na razmatranje dvadesetčetvrte tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 
radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 24. 25. i 26. te 
da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 24. 25. i 26.dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23– dvadesettri odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika , „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 5- pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 24. 25. i 26. dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje dvadesetčetvrte, dvadesetpete i dvadesetšeste tačke dnevnog reda: 

24. Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva, 
25. Predlog  Statuta društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva i 
26. Predlog Pravilnika o postupku sprovođenja tendera za izbor strateških partnera za realizaciju 
projekata izlaska na međunarodnu berzu akcija. 
 
             Predsjedavajući je konstatovao da je u Predlogu Odluke o osnivanju društva sa ograničenom 
odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva, u članu 3. i u Predlogu Statuta društva sa ograničenom odgovornošću 
„Adriatic Holding“ Budva, u članu 7. napravljena tehnička greška, tj. kat.parc. 3878 KO Maini, površine 73804 
m2 se ponavlja dva puta. 

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
            Na Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva 
podnesen  je Amandman I od strane predlagača akta – predsjednika Opštine, zaveden pod brojem 0101-241/1 od 
11.06.2009. godine, kao i Amandman od strane kluba odbornika SNP-a, zaveden pod br. 0101-235/1 od 
11.06.2009. godine. Na Predlog Statuta društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva 
podnesen  je Amandman II od strane predlagača akta – predsjednika Opštine, zaveden pod brojem 0101-241/1 od 
11.06.2009. godine. Amandmani kluba odbornik SNP-a i predlagača akta – predsjednika Opštine su  dostavljeni 
odbornicima. 

 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj  i Odbor za komunalno- stambenu 
djelatnost  razmatrali su predloge akata, a Odbor za Statut i propise je razmatrao amandmane i  Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Božidar Vujičić, 
Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, Rajko Mihović, Mijomir Pejović, Branislava Dapčević, a od ostalih 
prisutnih na sjednici: Lazar Rađenović, potpredsjednik opštine Budva i Veselin Marković, predsjednik OO SNP. 

 
Odbornici Pokreta za promjene Mihailo Backović i Stevan Džaković su se izjasnili da će glasati protiv 

ovih Odluka zato što od strane pravnika nije dato dovoljno ubjedljivo pojašnjenje, a iz dosadašnjeg iskustva  i 
promašenih investicija nema osnova da se vjeruje da je Opština Budva sposobna da realizuje ove Odluke. 

Odbornik Božidar Vujičić je, upozorio da bi trebalo odložiti usvajanje Predloga Odluke o osnivanju 
društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva, zbog brojnih propusta i nepravilnosti u 
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pripremi Predloga akta.  
            
          Odbornik Branislava Dapčević se u ime Kluba odbornika SDP-a izjasnila da će glasati za usvajanje ovih 
Odluka i da se, ako je moguće, usvoji primjedba vezana za preciziranje novčanih ekvivalenata u Pravilniku o 
postupku sprovođenja tendera za izbor strateških partnera za realizaciju projekata izlaska na međunarodnu berzu 
akcija. 

Predsjedavajući je konstatovao da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: Vesna Vučetić i Srđa 
Popović, a da je u međuvremenu izašao odbornik Đorđe Pinjatić, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 
            Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
  

Prešlo se na glasanje, uz napomenu da će se Skupština shodno članu 130.  Poslovnika , prethodno 
izjašnjavati o amandmanu  podnesenom od strane  Kluba odbornika SNP-a, i da  shodno članu 130. stav 4. 
Poslovnika, amandmani koje je podnio predlagač odluke postaju sastavni dio predloga odluke i o njima 
Skupština posebno ne odlučuje. 

 
Stavljen je na glasanje  Amandman na Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom 

odgovornošću „Adriatic Holding“ Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je glasalo 

24 – dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 6 – šest odbornika, „protiv“ je bilo 18- osamnaest odbornika i 
„uzdržanih“ nije bilo) nije prihvatila  

 
 

Amandman  - na Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću 
„Adriatic Holding“ Budva 

(podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a) 
 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću 
„Adriatic Holding“ Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 18- osamnaest odbornika, „protiv“ je bilo 3 – tri odbornika 
i „uzdržanih“ je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

 
 

                                                   ODLUKU O OSNIVANJU  
DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU „ADRIATIC HOLDING“ BUDVA. 
 

                                                             
Stavljen je na glasanje Predlog  Statuta društva sa ograničenom odgovornošću „Adriatic Holding“ 

Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 18- osamnaest odbornika, „protiv“ je bilo 3 – tri odbornika 
i „uzdržanih“ je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

                                                                   
                                                                    STATUT 
   DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU „ADRIATIC HOLDING“ BUDVA 

 
 

Stavljen je na glasanje Predlog  Pravilnika o postupku sprovođenja tendera za izbor strateških 
partnera za realizaciju projekata izlaska na međunarodnu berzu akcija. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 18- osamnaest odbornika, „protiv“ je bilo 3 – tri odbornika 
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i „uzdržanih“ je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

PRAVILNIK O POSTUPKU SPROVOĐENJA TENDERA ZA IZBOR STRATEŠKIH PARTNERA          
ZA  REALIZACIJU PROJEKATA  IZLASKA  NA MEĐUNARODNU BERZU AKCIJA 

 
 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetsedme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 27. i 28. te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  27. i 28.dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23– dvadesettri odbornika, „za“ je glasao  18- osamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1- jedan odbornik i 
„uzdržanih“ je bilo 4- četiri odbornika) prihvatila 

 
 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama  27. i 28. dnevnog reda 
 
 

Prešlo se na razmatranje dvadesetsedme i dvadesetosme tačke dnevnog reda: 
  27. Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog  direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva i 
  28. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. 
Budva. 
 

            Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Na Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora „Adriatic Holding“ 
d.o.o. Budva podnesen  je Amandman , zaveden pod brojem 0101-235/1 od 11.06.2009. godine, od strane Kluba 
odbornik SNP-a  i isti je dostavljen odbornicima.  

Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su predloge akata, a Odbor za Statut i 
propise je razmatrao amandman i  Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mihailo Backović 
i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici Veselin Marković, predsjednik OO SNP. 
 

            Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog  direktora 
„Adriatic Holding“ d.o.o. Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 -  dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 19- devetnaest odbornika, „protiv“ je bilo 2 – dva 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

 
 

                                             RJEŠENJE O IMENOVANJU  
   VRŠIOCA DUŽNOSTI IZVRŠNOG  DIREKTORA „ADRIATIC HOLDING“ D.O.O. BUDVA 

 
 
Skupština  se, shodno članu 130.  Poslovnika , prije glasanja po tački 28. dnevnog reda prethodno 

izjašnjavala o amandmanu  podnesenom od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

           Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova 
Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da  Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 -  dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 4- četiri odbornika, „protiv“ je bilo 20 – dvadeset 
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odbornika i „uzdržanih“ nije bilo ) nije prihvatila 
 

Amandman  - na Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora 
„Adriatic Holding“ d.o.o. Budva. 

(podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a) 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju  predsjednika i članova odbora direktora 

„Adriatic Holding“ d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 -  dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 19- devetnaest odbornika, „protiv“ je bilo 2 – dva 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 
 
                                                               RJEŠENJE O IMENOVANJU  
      PREDSJEDNIKA  I ČLANOVA ODBORA DIREKTORA „ADRIATIC HOLDING“ D.O.O. BUDVA 
 
 
 
 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 2. sjednicu SO 
Budva u 19.45. časova.                                                  

 
 
 
 
 

 
 

 
   SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

                       PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,  
                                        Krsto Ljubanović   
                                                                                                                
                                                                                                                               
                                                                                                      SEKRETAR SKUPŠTINE, 
ZAPISNIK PRIPREMILA,                                                            Lidija Zirojević 
         Služba Skupštine                 
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